
Práce studenta v průběhu řešení:

Student pracoval samostatně:

Student konzultoval práci s vedoucím práce:

Student zapracovával připomínky vedoucího práce:

Hodnocení struktury a obsahu práce:

Cíl práce je stanoven v souladu s názvem a zásadami pro 

zpracování práce:

Jednotlivé části práce na sebe logicky navazují:

Rozsah práce odpovídá stupni odborné práce a 

zpracovávanému tématu:

Práce se zdroji:

Student využíval dostatečné množství informačních 

zdrojů vztahujících se k tématu:
Student prokázal schopnost pracovat s použitými 

informačními zdroji:

Student využíval znalosti získané během studia na DFJP:

Student v práci používal správnou odbornou 

terminologii vycházející z řešené oblasti:

Specifikace pro hodnocení požadavků z praxe:

Student využíval informace získané z praxe:                

(pouze při specifikaci 2)

 Student využíval informace získané z praxe:                

(pouze při specifikaci 3 a 4)

Formální úprava práce:

Po formální stránce práce odpovídá směrnici 

UPa č. 7/2019:

Práce je vhodně dopněna obrázky, tabulkami a 

přílohami:

V práci se vyskytují gramatické a pravopisné chyby:

Kontrola plagiátorství

Komentář ke kontrole plagiátorství

Poznámky k hodnocení 

Otázky k obhajobě
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Práci hodnotím celkově stupněm
Celkové hodnocení (známku stanovuje vedoucí BP se zohledněním výše uvedeného dílčího hodnocení)

Využití poznatků a informací získaných ze studia 
a z praxe:

Nejvyšší míra podobnosti 0 %, počet podobných dokumentů 0.

Student projevil velký zájem o zpracování tohoto tématu. Pracoval po celou dobu a na konzultace chodil pravidelně a vždy připraven. Své 

návrhy také částečně konzultoval s DPMP, nicméně bez větší praktické provazby. Své návrhy rozložil do celého textu práce a již v 

analytické části představuje některé své návrhy. Základním přínosem je kompletní změna linkového vedení na území města Pardubice, 

která je v některých částech (po dohodě s vedoucím) dopracována až do detailu JŘ a oběhů vozidel. Také v této problematice se student 

dobře orientoval a využil konzulací na DPMB. 

Jaký máte názor na délku implementace nového schématu od myšlenky po ralizaci?


